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内容概要

　　《会展英语实务》选取会展活动中的展览、会议和节事活动分编阐述，就会展活动中所有涉外管
理及服务环节进行系统阐述。
上编是展览会及其服务，包括招畏、布展及现场服务等环节；中编为会议及其服务，涉及会议等备、
会议宣传与赞助，以及会议现场管理与服务；下编是节事活动及其服务，系统阐述节事筹备、节事活
动推广与赞助、志愿者招募及现场管理等环节的实务。
每部分都涵括了专业性的知识及常用的交际英语，具有较强的实用性。

　　《会展英语实务》具有两大特点：其一是收集整理了大量表格、文档范例，并以中英文对照形式
编写，便于读者阅读借鉴；其二是突破以住会展英语教材仅涉及展览及会议活动的内容模式，增加了
节事活动的内容，丰富了教材内涵，使之具有更广泛的适用性。
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书籍目录

上编 展览会及其服务
　第一章 招展
　　第一节 招展函的主要内容及范例
　　第二节 参展商服务手册的主要内容及范例
　　第三节 展览会宣传与赞助
　　第四节 情景对话
　第二章 参展
　　第一节 参展申请及展位预定
　　第二节 参展商需反馈的资料和表格
　　第三节 参展服务指南及范例
　　第四节 情景对话
　第三章 布展与撤展
　　第一节 展品承运与报关
　　第二节 展台搭建与拆卸
　　第三节 现场服务与管理
　　第四节 情景对话
中编 会议及其服务
　第四章 会议筹备
　　第一节 初期筹备
　　第二节 发布会议通知
　　第三节 会议场所的选择与预定
　　第四节 预先注册
　　第五节 情景对话
　⋯⋯
下编 节事活动及其服务
参考文献
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章节摘录

　　In this time of the increasing of global energy shortage and the environmental protection requirements， the
Beijing 2008 Olympic Games showcase the world the applications of high LEDs. The 2010 Shanghai World Expo
will summon another upsurge in new applications. With the solid-state lighting technology develop rapidly，
many applications will be beyond our magination. The value chain of LED industry will also be extended to the
application， from manufacturing to service industry， even impact on social development. China SSL 2009 is not
only looking forward to the development of the solid state lighting， but also very concerned about the impact
from the current international financial crisis. The high-level conference will be discussed about technology，
patent， trade standard， marketing， capital and the industrial alliance in order to seize the new opprtunity to
innovate the solid state lighting industry.　　⋯⋯
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